
Referat bestyrelsesmøde mandag den 19. juli 2021 
Deltager: Pia, Tove, Tonni og Charlotte 
Referent: Charlotte 
  
Agenda:  

• Forberedelse til GF 

  
• Status på: 

• Legeplads 

• Belysning 

• Anchers 

  
• Nyhedsbrev   

  
• Andet 

 
Referat: 

Forberedelse til GF 

Indkaldelse/dagsorden og indkommende forslag er gået igennem på mødet.  

Formandens beretning drøftet.  

Detaljerne omkring GF drøftet og aftalt nærmere. 

Status på 

Legepladsen –Redskaberne er i produktion og klar til montage i første uge af august. Der er reserveret en 
montage tid. Nærmere aftale omkring detaljerne på dagen. 

Belysning – Der er 5 gadelamper uden lys. Kommunen servicerer ikke belysningen. El firmaet Zink har 
fundet ud af hvad der skal skiftes i lamperne så der igen kan komme lys. Bestyrelsen har accepteret tilbud 
og Zink vil snarest muligt få det skiftet, så vi igen kan få lys.  

Anchers – Vedligeholdelsen af fællesarealerne er ikke været så god som sidste år. Bestyrelsen har klaget til 
Anchers og de har nu endelig fået fjernet ukrudt på fælles stien. 

 
Nyhedsbrev 

Bestyrelsen har lavet et nyhedsbrev der er klar til udsendelse. 

Nyhedsbrevet indeholder: 

• Status på belysning og legeplads 
• Husk GF 
• Opfordring til at læse husorden og lokalplan samt link til dem 

 


